



Exhibitor Highlights 展商簡介

<p>Booth No. 展位號: E11</p> 	<p>Jiangxi Goodle Fine Storage Technology Co., Ltd. 江西顧特樂精藏科技有限公司</p> <p>We specialize in producing columbarium, memorial tablet shelves, Buddha niches and etc. by utilizing modern science and technology. The company established in 2009 and has a registered capital of 50.99 million yuan. The production and business operation area is about 67000 square meters. The strong capability in doing Research and Development and the advanced AI production equipment are the key for us to create good quality and innovative products.</p> <p>我們是一家集研發、製造、銷售、服務為一體的專業生產骨灰盒存放架、牌位架等殯葬系列產品的現代科技創新型企業。公司創立於 2009 年，擁有註冊資金 5099 萬元，生產經營場地近三萬平方米。公司的高級工程師、專業技術骨幹佔公司員工的 30%。雄厚的研發設計能力和先進的全自動智能化流水線生產設備，是公司締造精品，鑄就未來的基石。</p>
<p>Booth No. 展位號: F15</p> 	<p>iVeneration International Limited 念恩有限公司</p> <p>iVeneration is the first cloud-based veneration and memorial platform in Hong Kong. We strive to utilize modern technology to promote Chinese traditional culture: filial piety. We look forward to cooperating with various organizations in the same industry. The revolutionary concept and main features of our platform will be presented in the exhibition, while we explore the opportunities to build up different business models with different parties. It includes enhancing the existing platforms, reinventing the wheel or building from scratch. Online and offline veneration services can then be connected, and finally be a win-win situation for everyone.</p> <p>杭州悅客滿進出口有限念恩網是我司在香港首創的雲端追思紀念平台，運用現代科技以弘揚傳統孝道文化，積極拓展與各業界人士合作的機會。是次參展將展示本平台特色及與業界協作的不同模式，將線上線下的祭祀紀念服務環環緊扣，以達至雙贏的局面。</p>
<p>Booth No. 展位號: F26</p> 	<p>連雲港惠果石英製品有限公司</p> <p>The company locates in "Jiangsu Donghai", the world-renowned crystal city. It is a wholly-owned subsidiary of Jiangxi Huiguo Trading Co., Ltd. The company is engaged in the research, development, and production of high-purity crystal ashes box products, and presents the high-purity "crystal coffin" to the world. Huiguo people will inherit filial piety and traditional Chinese culture in the spirit of "Keep improving".</p> <p>公司位於享譽世界的水晶之都“江蘇東海”，公司為江西惠果貿易有限公司的全資子公司，公司從事高純水晶骨灰盒系列產品的研發、生產，將高純“水晶棺”展現在世人面前。惠果人會秉承“晶益求精”的精神將孝道、國學文化傳承下去。</p>

Conference Speaker Profile 演講嘉賓簡介

Ms. Betsy Ma, founder of MEMENTO of Sage Eternity Gem Services Ltd and Sage La Green Funeral Services Ltd. Since 2011, she focuses to re-structure her funeral company and revolutionizing the death-care industry through innovative thinking. She is the pioneer to transforming cremated ashes into ashes gemstone at an affordable price and promoting Green Funeral through Life and Death Education. Ms. Ma is one of the guest speakers of the AFE Greater China CEO Summit 2019.

馬蒞茜女士是 MEMENTO 仁智永恆晶石有限公司及仁智 La Green 殯儀服務有限公司的創辦人。自 2011 年，她專注重組她的殯儀公司，全心推動及改革傳統殯儀觀念，以創新思維為逝者及其家人策劃貼身的身後事服務。她引進骨灰轉化晶石技術，令仁智成為香港首間以大眾化價錢提供骨灰晶石服務的企業，透過生死教育推廣綠色殯葬，成為首家殯葬商被香港特區政府食物環境衛生署委任為免費海上撒灰服務的承辦商。馬女士是 AFE 大中華地區 CEO 高峰論壇 2019 的其中一位演講嘉賓。



Ms. Betsy Ma, 馬蒞茜女士

The Conference Schedule is announced now. SAVE THE DATE!
國際會議及活動概覽現已公佈，到時見！

Call For Delegates 預先登記參加會議	Australia Tour 澳洲交流團	Arranger Training 專業培訓
<p>Online pre-registration is now officially launched! Register to secure your place now!</p> <p>網上預先登記系統，現已火熱啟動！</p> <p>Register Now 立即登記</p>	<p>The tour will be held on 17-22 May to understand the funeral industry in Australia.</p> <p>為了解澳洲殯葬業，澳洲交流團將於 5 月 17-22 日舉行。</p> <p>Read More 閱讀更多</p>	<p>NFDA Arranger Training will come to Hong Kong for the first time on May 13!</p> <p>NFDA 專業培訓將於 5 月 13 日首次於香港舉辦！</p> <p>Read More 閱讀更多</p>

Comprehensive and Valuable Platform for Knowledge and Innovation

Discover Funeral Trend and Opportunities at AFE

Pre-Register for Expo & Conference at www.AsiaFuneralExpo.com

14- 16 May, 2019 at Hong Kong Convention and Exhibition Center

Follow us on [Facebook](#) and [Twitter](#) for the latest news!